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Sak  12 – Diskusjonssak rundt leirsyklusen 
 
Sak innmeldt av:  Barneleirskomiteen, Seminarleirskomiteen, Step Up-komiteen, 
Youth Meeting-komiteen og Risk-Management-komiteen 
 
Bakgrunn: 
Flere medlemmer, særlig de som har vært stab de siste årene, melder om en 
oppfatning av at leirsyklusen er for ambisiøs. 
 
Stab og leirsted blir sjelden meldt inn i tide, og det har vært en økning i 
dispensasjonssøknader og bruk av internasjonale staber de siste årene. Det meldes 
også om en del utfordringer i stabsgruppene som kanskje kunne vært unngått om 
staben hadde rukket å bli kjent med hverandre før leir. Det høye leirvolumet krever en 
stor mengde kvalifisert stab, hvilket har vist seg vanskelig. Dette kan nok skyldes en 
kombinasjon av for lite fokus på voksenrekruttering samtidig som man er for dårlige til 
å ivareta medlemmene våre, slik at de som blir brukt som stab gjentatte ganger slites 
ut. 
 
Spørsmål til diskusjon 

● Er leirsyklusen for ambisiøs; bør vi redusere antall leirer? 
● Hva kan vi gjøre for å sikre kvalifisert og motivert stab? 
● Hvordan kan vi ivareta tidligere stab og ledere for å holde dem i 

organisasjonen? 
● Hvordan kan vi forebygge/redusere problemer med stab/leir? 

 
 

 


